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Split, 16. prosinca 2022. 
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Ur.broj: 2181-113-22-13 
 

UPRAVNO VIJEĆE 
ETNOGRAFSKOG MUZEJA SPLIT 
 

 
IZVADAK IZ ZAPISNIKA 

sjednice Upravnog vijeća Etnografskog muzeja Split (12/2022) 
održane 16. prosinca 2022. godine u 11.00 sati u prostorijama Muzeja, Iza Vestibula 4. 

 
Prisutni:  
 
1. Jerko Bačić, predsjednik Upravnog vijeća 
2. Tea Radić, članica Upravnog vijeća 
3. Bože Kokan, zamjenik predsjednika Upravnog vijeća 
4. Svemirka Meštrović Bralić, članica Upravnog vijeća 
5. Vedrana Premuž Đipalo, članica Upravnog vijeća 
6. Silvio Braica, ravnatelj Muzeja  
 
 
Dnevni red:  
 

1. Usvajanje Zapisnika Upravnog vijeća sa sjednice održane 30. studenog 2022. 
2. Pregled redovitih poslovnih i kadrovskih potreba EMS-a u 2023.  
3. Redovite aktivnosti EMS-a – organizacija Noć muzeja 2023. 
4. Razno 

 

Ad 1.) 
Sjednicu je otvorio predsjednik Upravnog vijeća Jerko Bačić. Prva točka dnevnog reda 
odnosila se na usvajanje Zapisnika Upravnog vijeća sa sjednice održane 30. studenog 2022. 
godine. Zapisnik je jednoglasno usvojen.  

Ad 2.) 
Predsjednik Upravnog vijeća Jerko Bačić stavio je na raspravu drugu točku dnevnog reda.  



Ravnatelj Etnografskog muzeja Split Silvio Braica istaknuo je kadrovske potrebe EMS-a 
prema Pravilniku o unutarnjoj ustrojbi i načinu rada Etnografskog muzeja Split i 
Sistematizaciji radnih mjesta Etnografskog muzeja Split, 2020, napomenuvši kako se plan 
svake godine šalje osnivaču u okviru javnih potreba u kulturi.  
Članica Upravnog vijeća Vedrana Premuž Đipalo nadovezala se na temu te je iznijela primjer 
pozitivne prakse onih muzeja koji imaju Odjele za edukativnu djelatnost. Istaknula je potrebu 
uključivanja većeg broja stručnih djelatnika koji bi se bavili opsežnim poslom edukacije, 
odnosno potrebu zapošljavanja kustosa pedagoga budući da postoji veliki prostor za razvoj 
tog dijela muzejske djelatnosti. Istaknuto je da muzej ima jednog kustosa pedagoga, ali da su 
u sistematizaciji predviđena dva izvršitelja. Ravnatelj je istaknuo da bi za normalno 
funkcioniranje Muzeja bilo nužno zapošljavanje barem jednog djelatnika u tehničkoj službi i 
jednog za administrativne poslove.  
Predsjednik Upravnog vijeća Jerko Bačić naveo je da Upravno vijeće prima na znanje sve 
navedene i potrebe i prijedloge. Zaključeno je da s navedenim prijedlozima treba ustrajati 
prema nadležnoj službi Grada Splita. 
Ravnatelj Silvio Braica potom je iznio obrazloženje povećanja materijalnih troškova s 
naglaskom na veće iznose ugovora za čuvanje muzejske zgrade kao uostalom i povećanje po 
svim ostalim stavkama potrebnim za funkcioniranje rada muzeja. 
 

Ad 4.)  
Sljedeća točka dnevnog reda odnosila se na razna pitanja.  
Ravnatelj Silvio Braica informirao je članove Vijeća da je usvojen prijedlog financijskog 
plana EMS-a budući da je recentno usvojen gradski proračun.  
Članovi UV obaviješteni su o izvršenoj fumigaciji koja se obavila, te o nabavi informatičke 
opreme i odvlaživača prostora kao i o početku radova na održavanju vanjske stolarije 
(prozori/vrata) s južne strane muzejske zgrade.  
Također su informirani o protekloj manifestaciji MUVI 09 i MUVI LAB 2022 (Festival 
multimedijskih i web projekata) na kojoj je sudjelovao i EMS prikazivanjem dvaju filmova u 
produkciji muzeja (Grad su ljudi (34') i Na svakoj lanterni vitar drugačije puše (7')). 
Istaknute su pozitivne reakcije sudionika i organizatora koje su uslijedile nakon prezentacije 
filmova.  
 
 
Sjednica je završila u 13: 40.   
 
 
 
Zapisnik vodila:                                     Predsjednik Upravnog Vijeća EMS-a: 
 
Vedrana Premuž Đipalo                         Jerko Bačić  
 
 
 


